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2021-05-20

Tid: 12:00
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman t o m §9
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David ”Wavid” Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig och nyinvald ordf. SNF Albert Vesterlund
Ordförande DP Isabella Tepp
Ordförande F6 Ludwig Gustavsson

Ordförande FnollK Emma Ödman
Ordförande SNF Oliver Thim
Ordförande Foc Gustav Hallberg

Ordförande FARM Eric Carlsson
Nyinvald ordförande Carl Strandby

Nyinvald vice ordförande David ”Bavid” Bååw
Nyinvald kassör Axel Flordal

Nyinvald sekreterare Linnea Hallin
Nyinvalt skyddsombud Emelie ”Lemelie” Lemann

Nyinvald informationsansvarig Mijo Thoresson fr o m §8
Nyinvald ordförande DP Lowe Fareld Krågen
Nyinvald ordförande F6 Jesper Bergström

Nyinvald ordförande Foc Martin Bergström

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Emma Ödman väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Carl Strandby, Axel Flordal och Jesper Bergström adjungeras in med närvaro-
och yttranderätt.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Joseph har delat ut nycklar till bland andra nya ordföranden och kassörer. Han
funderar på att dra i arbetsordningar för frisörerna, mastermottagningsansva-
rig, JämF och Foton eftersom de alla saknar det.
Bemelie har påbörjat sin överlämning med Carl och i måndags var hon på ett
avslutnings-KU. Idag ska hon träffa alla PA på utbildningsområdet, Nikola och
Tord för att prata om lokaler och ersättningar för SI-passen. Hon tänker även
maila Måns om ett Focusmöte idag.
Wavid försöker boka in ett möte med alla sittande och blivande kassörer för
att diskutera kårens ekonomipaket. Det verkar bli den 9/6. Vill man vara med
kan man höra av sig. Han har även postat ett brev han hittade längst ner i sin
ryggsäck, där det har legat i två veckor.
Sofia har bokat in möte med SG Fysik och DP på måndag och var på ett
kort NU i måndags. Där frågade hon om det går att anmäla fler än två till
SUS-utbildningen, och det gör det. Det är dock oklart när anmälan kommer.
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Sjemelie har haft överlämning med Lemelie och har bett alla nyinvalda kom-
mittéer att utse JämF-representanter. Hon satte deadline för det till imorgon,
och hittills har bara DP svarat. Igår var hon på sitt sista programråd.
Albert har haft överlämning med Mijo.

§4.2 DP Isabella har skrivit överlämning. Hon ska vara väldigt tydlig med att man ska
börja planera arr tidigt.

§4.3 F6 F6 har planerat gruppöverlämning och inväntar bra väder.

§4.4 FnollK Emma har äntligen haft överlämning med Carl, som var ordförande i FnollK 20.
NollK har fixat lite med mottagningsschemat och insett att de har lokalpro-
blem. De har även skickat ut info om föreningskvällen som ska vara under
mottagningen. Framöver ska de ha möten med F6 och DP och fixa med serve-
ringstillstånd.

§4.5 SNF SNF hade gruppöverlämning igår och ska ha möte med PA imorgon. I övrigt
är de i avvecklingsfasen.

§4.6 Foc Gustav ser sig själv som ”avgådd” och har inte gjort något. Han tror att de
nya hade möte i måndags och att de ska meka på fredag.

§4.7 FARM FARM har gjort några sista försök att få kontakt med företag innan sommaren.
De har kommit i kontakt med Spotify och ska ha möte med Volvo Cars snart.
Eric har blivit uppringd av en representant från Orbi.

§5 Inforunda

§5.1 Programråd, F Sjemelie visar bilder på PowerPointslides och berättar.
På programrådet pratade de om programomläggningen. Några mindre föränd-
ringar har gjorts, och det funderas en del kring trean, men den årskursplanen
behöver inte vara klar förrän om två år.
Bengt-Erik hade sammanställt ”megastatistik” om Nollans antagningspoäng
(betyg, högskoleprovsresultat och dylikt) och hur det hade gått för dem i stu-
dierna för att se om det fanns något samband. Det verkar finnas viss korrelation
mellan höga antagningspoäng och många klarade kurser, men det var inte ett
jättestarkt samband.
Liknande statistik hade sammanställts över klarade kurser och betyg i Matte 4
och Matte 5. Återigen fanns en viss korrelation mellan höga betyg och många
klarade kurser. Vidare klarar sig de som har läst natur på gymnasiet något
bättre i snitt än de som har läst teknik.
14 personer av de som antogs i höstas har definitivt hoppat av programmet.
Av de 14 hade två bytt till läkarprogrammet, en till TM, en till D, en till M,
en till fysik på GU och en till Teknisk fysik i Karlstad.
Sjemelie råkar bläddra för långt bland sina bilder och visar ett Venndiagram.
Norrland och Småland har varsina cirklar, och i överlappet står det ”Tröck”.
På programrådet pratades det även om jämställdhetsarbete i utbildningen.
Chalmers har fått kritik för avsaknaden av det, och på KTH finns det planer
på att lägga in en hel kurs om jämställdhet i grundutbildningen. Weidow vill
inte ha det som en hel kurs, men funderar på att lägga in det som ett moment
i någon existerande kurs. Sjemelie föreslog att ha med ett moment i maskinin-
lärningskursen om fördomar i data. Weidow tyckte att det lät intressant och
ska titta vidare på det.
På jämställdhetspunkten pratades det även lite om kvinnliga examinatorer. Det
nämndes att det blir en avvägning i om man vill öka andelen kvinnliga föreläsare
under utbildningen eftersom det skulle innebära minskade forskningsmöjlighe-
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terna för institutionernas kvinnor. Sjemelie påpekade att det är få kvinnliga
räkneövningsledare. Weidow ska höra med Matematiska vetenskaper och se om
man kan försöka marknadsföra sig mer mot kvinnor när man annonserar de
tjänsterna.

§6 Mottagningsbudget Budgeten kommer i två utgåvor: en för en pandemimottagning och en för en
vanlig mottagning. Bemelie undrar varför budgetposten ”Mat första dagen” är
1000 kr högre i pandemiversionen än den andra och varför avtackningen kostar
20 000 kr mer än förra året. Emma svarar att första dagen blev väldigt lång
i år eftersom allt behövde upprepas fyra gånger. Tanken är att ge Nollan en
frukt eller liknande utöver maten om det är pandemi så att de står sig. Vad
gäller avtackningen så ska Betonghallen renoveras, och det lär kosta 20 000 kr
med en annan lokal.
Wavid har skummat igenom budgeten och tycker att den ser bra ut. Han har
även pratat med Erik, NollK-kassören, om den och har förtroende för att han
har löst det bra.
Beslut: Att godkänna FnollK:s mottagningsbudget för 2021.

§7 Fyllnadsval, BalNgt Ludwig söker BalNgt eftersom han tycker om att arra sittningar. Han var med
och puffade balen förra året och tyckte att det var nice. Han erbjöd BalNgt att
vara extrapuff i år, men Albert sa till honom på skarpen, så nu söker han på
riktigt. Han inser att han har glömt att svara på standardfrågorna och tillägger
att han är 22 år gammal, har körkort och började på F 2019.
Albert ber Ludwig om en meny för en trerättersmiddag till balen. Ludwig
föreslår toast skagen som förrätt. Han funderar på huvudrätt, försöker komma
på ett vegetariskt alternativ och föreslår ”något kött”. Till efterrätt hade han
serverat Budapestbakelser, eftersom de påstås komma från Ludwigs hemtrakter
i Vetlanda.
Carl frågar om Ludwig har några tidigare erfarenheter. Han säger att han fick
arra några sittningar under mottagningen och att han som Nollan arrade tre
tacksittningar. Han har dessutom tänkt mycket på arrangemang, och räknar
det som en erfarenhet i sig.
Ludwig lämnar Styretrummet, där han och några andra sitter. Han ställer sig
utanför dörren och stirrar läskigt in på de andra.
Albert tycker att det vore ett misstag att välja in honom; han har ju redan
berättat om sin meny, så nu behövs han inte längre.
Beslut: Att fyllnadsvälja Ludwig Gustavsson till BalNgt.

§8 Avsägelse, F6 Bemelie säger att Maja har avsagt sig sin post i F6 av personliga skäl. Hon
yrkar på att godkänna avsägelsen.
Beslut: Att godkänna Maja Rhodins avsägelse från F6 21/22.
Hon undrar vidare om man vill fyllnadsvälja platsen, och i så fall, hur? Hon
tänker att man i alla fall borde officiellt utlysa att det finns en plats ledig om
man vill hålla fyllnadsval.
Jesper säger att nya F6 har diskuterat det en del. De är ganska enade om att
de vill välja in en ersättare, men de är osäkra på hur processen kan gå till. Han
tycker det låter bra att annonsera platsen så som Bemelie föreslår.
Emma tror att det var en liknande situation på M och att de hade en ny
valberedningsprocess. Hon påpekar att det eventuellt bara blir killar i årets F6
om man enbart vänder sig till tidigare aspar.
Wavid tycker att vi behöver ha en valberedningsprocess eftersom det kan tän-
kas komma nya sökande. Det mest demokratiska vore att hålla ett nyval på
ett sektionsmöte, men sektionsmötet i LP1 ligger efter mottagningen och är
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därmed väldigt sent. Han tycker att det vore bäst att låta Styret fyllnadsvälja
posten, men påpekar att det finns en risk att sektionsmötet inte godkänner
fyllnadsvalet. Han tror dock att det vore osannolikt.
Albert säger att vi fyllnadsväljer funktionärer på våra möten rätt ofta. F6 är
i någon mån ”lite viktigare”, men han tycker att det vore overkill att göra det
via ett sektionsmöte.
Oliver påpekar att SNF hade en liknande situation i höstas när en plats blev
ledig. Styret fyllnadsvalde den posten, och han tycker inte att det är motiverat
att göra annorlunda för F6, även om det är skillnad i söktryck.
Ludwig funderar på om F6 21/22 borde hålla interna valberedningsintervjuer
för posten. Sjemelie tycker det vore konstigt eftersom man ska kunna uttrycka
åsikter om andra sittande.
Bemelie tycker att det låter bra med en valberedning och fyllnadsval. Hon
tänker att vi kan hålla valet innan vi går av. Carl tillägger att det är bra med
en valberedning eftersom det ger folk utrymme att komma med synpunkter om
sökande. Bemelie ska prata med Jesper, Ludwig och valberedningen och lägga
upp en plan.

§9 Nya restriktioner Kåren skickade nyligen ut ett mail med nya restriktioner som ska gälla från
och med 1 juni. De största förändringarna är att utomhusarrangemang för
upp till 100 personer tillåts förutsatt vissa smittspridningsåtgärder, samt att
inomhusarrangemang tillåtas för upp till 50 personer med ytterligare åtgärder.
Inomhusarrangemang rekommenderas dock inte.
Bemelies spontana tanke är att läsåret i princip är över när de nya restriktio-
nerna börjar gälla och att vi inte behöver ta ställning till dem nu. Sjemelie
tänker att det i så fall skulle handla om ett ET-raj. Jesper säger att nya F6
har pratat om att hålla något gameshowaktigt ET-raj utomhus.
Bemelie är själv emot ett fysiskt ET-raj, men säger att F6 får höra av sig om
de vill ha ett. Annars låter vi frågan ligga.

§10 Orbi Bemelie behöver snart gå och ger Sofia tyglarna.
Eric säger att en säljare från Orbi (före detta Bonsai) har försökt ringa honom
och att han mailade idag. Det är hög tid att börja fundera på om vi vill använda
tjänsten. Bemelie är allmänt positiv till det, men har hängt upp sig på att vi
redan har många informationsplattformar och inte borde ta på oss en till hur
som helst.
Eric säger att de har pratat en hel del med Arbetsmarknadsenheten om det,
och de är negativt inställda. Albert undrar varför, och Eric svarar att det är
dels för att kåren håller på att utveckla något liknande som ligger några år in
i framtiden, samt att de tror att det kan bli svårare att hålla kontakten med
företag i längden. Säljaren på Orbi hävdar dock motsatsen. Eric tillägger att
M tänker börja använda det, att I redan använder det och att K kanske ska
börja använda det.
Axel undrar om det är aktuellt inför mottagningen. Eric säger att det kan vara
det om vi hoppar på nu. Albert tror att det blir mycket att försöka integrera
det i verksamheten under mottagningen.
Oliver är inte jättepositiv, mycket för att man blandar studentlivet med kom-
ponenter man inte har kontroll över. Dessutom tror han att nya kommunika-
tionskanaler inte brukar hänga kvar om man inte är smart med hur man lägger
till det. Han tycker att ett så stort beslut borde beredas längre.
Emma säger att mottagningskommittéerna har pratat på ett MOS-möte om
Orbi. I är väldigt nöjda, men andra är mindre nöjda, främst för att det var
dyrt.
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Eric påpekar att systemet, som då hette Bonsai, användes för flera år sen på
sektionen och att folk inte var nöjda med det. Han tror att alla behöver vara
helt på för att det ska funka och att det inte går att integrera halvt. Personligen
tycker han att vi borde avvakta och se hur det funkar för andra sektioner.
Eric vill gärna ha ett officiellt beslut i frågan. Sofia yrkar på att avvakta.
Beslut: Att avvakta med en potentiell anslutning till Orbi.

§11 Övriga frågor

§11.1 Nycklar och accesser Joseph undrar när folk tänkte lämna över sina nycklar och om vi vill ge folk
accesser redan nu. Sjemelie tror det vore bra. Hon tänker lämna över sin nyckel
nästa vecka. Jesper säger att det vore bra med access till skyddsrummet om de
eventullt ska hålla ET-raj. Joseph fixar accesserna snart.

§12 Mötets avslutande Sofia Reiner avslutar mötet kl. 13:07!

Emelie Björkman
Ordförande

Sofia Reiner
Mötesordförande §10–§12

Joseph Löfving
Sekreterare

Emma Ödman
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga

frågor.
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